
ZGŁOSZENIE INTERPELACJJ 

· W DNIU 28 PAŹDZIERNIKA 2021R., 

JAROSLA W POTĘPA - RADNY RADY MIASTA 

Pani Prezydent, 

Zwracam się z zapytaniem, by rozważyć zmianę umO\vy o dowóz osób do Domu Nauki i 
Rehabilitacji dla Dzieci Niepełnosprawnych . 

Otrzymane od rodziców sygnały świadczą o tym, że często, zbyt często nie ma dowozu do 
,,ośrodka". Uważam, że należy przyjąć rozwiązania zape\vniające ciągłość dowozu. 

Jarosław Potępa 

Radny Rady Miasta 




